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Beantwoording vragen voorafgaand aan de raadscommissie 
 

Zaaknummer Z-25-543373 
Documentnummer DOC-25-1056963 
Naam commissielid R. Mensink 
Fractie Hart voor Medemblik 
Onderwerp Commissievragen HvM raadscie. 2-6 agendapunt 8.1 

Begrotingen 2026, jaarrekeningen 2024 
gemeenschappelijke regelingen 

Datum waarop de vraag is 
gesteld 

26 mei 2025 

  Beantwoording uiterlijk woensdag 15:00 uur voorafgaand aan de commissievergadering. 
Portefeuillehouder Vraag 1: wethouder Broeders. Vraag 2: 

burgemeester Pijl. 
Afdeling Ruimte en Openbare Orde en Veiligheid 

 
 

1.  In het raadsvoorstel staat in de aanbiedingsbrief van Omgevingsdienst NHN te lezen 
dat het restant van het exploitatiesaldo VTH-Plustaken, zijnde 690.000 Euro, wordt 
uitgekeerd aan de provincie NH. Er vanuit gaande dat de beredenering klopt, graag 
een duidelijke uiteenzetting van deze keuze. 

antwoord  Bij het programma Milieu is de vaste bijdrage uit de lumpsum € 637.000 lager 
uitgevallen. De overheveling van de bodemtaken van de Provincie Noord-Holland 
naar de gemeenten ten bedrage van € 637.000 is in de begroting ten onrechte 
verrekent met de lumpsum van de VTH-Plustaken.  
 
Het voorstel van het Dagelijks Bestuur om het exploitatieresultaat op de provinciale 
VTH plustaken uit te keren aan de provincie, zien we als een correctie.   
 

2. In het raadsvoorstel staat bij het advies op de begroting van Veiligheidsregio NHN, 
op pagina 4 onder punt 3, vermeld dat er mogelijk gekort gaat worden op de brede 
doeluitkering (BuDR), ter hoogte van minimaal 800.000 Euro. Of deze korting wel of 
niet doorgaat wordt bekend gemaakt via de junicirculaire.   
Heeft u hierover bezwaar aangetekend bij het ministerie? Zo nee, bent u bereid om dit 
alsnog per direct te doen? 
 

Antwoord De afgelopen maanden hebben de 25 veiligheidsregio’s er collectief (als 
Veiligheidsberaad) bij zowel de minister en de staatssecretaris van J&V, als de vaste 
commissie Justitie en Veiligheid en de Tweede Kamer, diverse keren op 
aangedrongen geen korting op de BDUR toe te passen. Dit is zowel mondeling als 
schriftelijk gedaan. Deze inspanningen hebben tot op heden helaas niet geleid tot 
herziening van het voornemen om de bezuiniging door te voeren.  

 


